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Stor interesse for at undersøge Mycoplasma bovis 

Tre specialestuderende på dyrlægestudiet vil undersøge årsagen til forskellen i udbruddenes karakter, og hvordan 
Mycoplasma bovis påvirker mælkeydelse og reproduktion. 

Der er stor interesse for at undersøge forhold omkring Mycoplasma bovis for tiden. Tre dyrlægestuderende går nu i gang med at se nærmere på 
effekten af Mycoplasma bovis på mælkeydelsen og reproduktionen. Desuden ønsker de at undersøge årsager til, hvorfor nogle besætninger oplever 
svære og langvarige udbrud, mens andre oplever milde og kortere forløb. Det kræver information om mange forhold i besætninger, der har haft 
positive laboratorieresultater eller har oplevet udbrud. Derfor vil ca. 500 besætninger snart blive kontaktet herom. 

Vi håber, I vil tage godt imod dem og deres undersøgelse, så vi kan blive klogere på, hvad der kan gøres for at dæmme op for infektionen.

Læs også:

Ny viden om og erfaring med Mycoplasma bovis

Stor forskel på forløbet i mycoplasma-ramte kvægbesætninger

Mycoplasma påvirker kviernes vækst

Artiklen har været bragt i Kvæg Nyt nr. 15 - 2014

Promilleafgiftsfonden for landbrug

Kvægafgiftsfonden

Page 1 of 1Stor interesse for at undersøge Mycoplasma bovis

28-10-2021http://projektfinansiering.vfl.dk/Promilleafgiftsfonden/2014/Mycoplasma/Sider/Stor-i...


